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Datum: 2024-02-12 

SVAR PÅ FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

Ärende 3, Fråga ställd av Karl Henriksson (KD) till kultur- 
och fritidsnämndens ordförande Eeva Laine (S) om 
baskethall  

I somras byttes golvet i Edbohallen, men tyvärr visade det sig rätt snabbt att 
kvalitén inte var vad vi hade väntat oss. I dialog med Huddinge Basket har 
man nu kommit fram att ett nytt golv läggs i Edbohallen under sommaren då 
alla seriespelen är klara. Samtidigt driver HUSF ett rättsligt projekt mot den 
tidigare entreprenören. 

I dialog med Huddinge Basket har kultur och fritidsförvaltningen också tagit 
fram en lista på andra åtgärder i Edbohallen och Huddinge Basket har 
tilldelats en egen kontaktperson inom förvaltningen för att säkra dialogen. 

Behovet av en baskethall kommer att tas med i lokalbehovsplanen för kultur 
och fritid som beslutas i nämnden i mars. 

Jag hoppas att dessa åtgärder visar Huddinge Basket att Mittenstyret arbetar 
för att fortsatt ge bra förutsättningar till basketen i Huddinge. 

Eeva Laine (S) 
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